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Het concept beeldkwaliteitplan Sporthal Buitenhof en omgeving is op 27 
september 2007 gepresenteerd tijdens een inloopbijeenkomst in 
wijkcentrum De Vleugel, Aart van der Leeuwlaan 4 te Delft. De presentielijst 
is door 5 insprekers getekend. 
Het plan is toegelicht met een zestal panelen met tekeningen, foto’s en 
teksten. Er waren twee deskundigen van het vakteam RO aanwezig om 
vragen te beantwoorden en een nadere toelichting te geven. Bij een 
inspraakloket is gelegenheid geboden om mondeling een inspraakreactie te 
geven op het voorgenomen plan. Van deze gelegenheid is geen gebruik 
gemaakt; er zijn geen inspraakreacties gegeven. 
 
De vragen en reacties die er waren van belangstellenden hadden louter 
betrekking op de uitvoering (fasering) van het plan, er waren geen 
(inspraak)reacties op de beeldkwaliteit.    
 
Op 12 september is een formeel verzoek aan Welstand verstuurd om advies 
te geven op het beeldkwaliteitplan. Welstand heeft positief geadviseerd 
inzake het plan. Wel wordt aanbevolen een aantal tekstuele aanpassingen 
te maken ter verduidelijking van het plan, welke zijn overgenomen. 
 
Alleen het advies van Welstand heeft geleid tot enkele tekstuele aanpas-
singen van het plan. Het beeldkwaliteitplan is op hoofdlijnen ongewijzigd 
gebleven. 
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